
 
 

1 
 

 

Zápis z jednání  
komise voltiž ČJF 

č. 3/2022 
Den konání 16.9. 2022 
Místo konání TJ Slovan Frenštát p. R. 
Čas  Od 18:30 Do 20:30  

     
Přítomnost členů komise Jana Tomišková přítomna 

Andrea Videnková online 
Adéla Svobodová přítomna 
Aneta Adámková přítomna 
Josef Zelinka přítomen 
Libuše Hablovičová přítomna 
  

Přítomnost hostů   
Přítomnost dalších osob    

  
Prezenční listina přítomných osob tvoří přílohu tohoto zápisu 

 
Program jednání: 

1. STP na MČR voltiž a paravoltiž pro rok 2023 
2. Výsledkový program Galop a Hubertus 
3.    Zálohová faktura MS Herning 
4. Odhlášení člena voltižní komise 
5. Voltižní workshop trenérů SCM Frenštát 
6. Školení paravoltiž Praha 
7. Startovné na domácích závodech a finanční výhry 
8. Reprezentační oblečení pro výpravu účastnících se ME 
9.  
10.  

 
Průběh jednání a závěry: 

1. Komise navrhla STP na MČR pro rok 2023. 
V příloze zasíláme finální verzi. 

 
závěr/úkol 

 

 
Návrh na schválení VV.                                                    

2. Komise oznámila všem oddílům, že výsledkový program Hubertus bude pro 
voltiž k dispozici nejdřív na sezonu 2024. Rok 2023 se pojede na výsledkový 
program Galop, tudíž je možno zapracovat co nejméně změn v národních 
pravidlech. 
S novým programem Hubertus také komise navrhuje, aby z každého voltižního 
oddílu byla delegovaná jedna osoba na praktické proškolení. 

 
závěr/úkol 

 

 
Návrh na projednání VV. 

3. 
 

Voltižní komise žádá o projednání zaplacené zálohové faktury za ubytování 
voltižních jezdců na MS v Herningu s organizátorem šampionátu. Dále žádáme 
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 o dodání reálné faktury za ubytování zúčastněných jezdců a tím vyrovnání 
zbytku voltižního rozpočtu na reprezentaci. Komise tímto nesouhlasí s 
ponížením rozpočtu voltiže za proplacení zálohové faktury, která neodpovídala 
skutečnosti. 
Dále žádáme o proplacení cestovních náhrad šéfům výprav, jelikož ještě nebyly 
proplaceny a jsou již 2 měsíce po výjezdu. 

 
závěr/úkol 

 

 
Návrh na projednání VV. 

4. Andrea Videnková požádala z rodinných důvodu o odhlášení z voltižní komise. 
Voltižní komise tuto žádost schvaluje a nadále bude pracovat v 5 lidech. 

 
závěr/úkol 

 
Návrh na schválení VV. 
 

5. Voltižní komise navrhuje termín 19.-20.11. 2022 na voltižní workshop pro trenéry 
a lonžéry SCM, aby zvýšili svoje vzdělání v oblasti přípravy voltižních jezdců na 
vrcholné akce. Konat se bude ve Frenštátě. 

 
 závěr/úkol  

 
Návrh na schválení VV. 
 

6. Voltižní komise navrhuje termín 10.-11.12. 2022 na paravoltižní školení pro 
rozhodčí, trenéry a lonžéry, aby zvýšili svoje vzdělání v oblasti pravidel a 
přípravy paravoltižních jezdců na vrcholné akce. Konat se bude v Praze v TJ 
Orion Praha. 

  
závěr/úkol 

 
Návrh na projednání VV. 
 

7. Voltižní komise doporučuje pro organizátory závodů navýšit startovné na 
domácích závodech, dále doporučuje poskytnout finanční výhry dle 
všeobecných pravidel. 

  
závěr/úkol  

 
Návrh na projednání VV. 
 

8. Voltižní komise žádá o dodání přislíbeného reprezentačního oblečení pro 
výpravy účastnících se voltižního ME 2022. Seznam osob, kteří mají nárok na 
oblečení a nebyli vybaveni je v příloze. 

  
závěr/úkol  

 
Návrh na schválení VV. 
 

9.  

  
závěr/úkol  

 
Návrh na schválení VV. 
 

        
 

Zapsala: Jana Tomišková 


